Du`ās [Supplications] to Recite While Performing Wuḍhū

Beginning of Wudhū:

طَهُوراً وَ لَمْ يَجْعَلْهُ نَحِساً

I begin in the name of Allāh, and only for Allāh and all I begin in the name of Allāh, and only for Allāh. praise belongs to Allah who has made water pure and not made it impure.

Washing the Hands:

وَٱجْعَلْني منَ ٱلْمُتَطَهِّرينَ

Allāh! Place me amongst those who ask for forgiveness and place me amongst those who purify themselves.

Rinsing the Mouth:

لا تُحَرِّمْ عَلَيَّ رِيْحَ ٱلْجَنَّةِ وَٱجْعَلْنِي مِمَنْ اللَّهُمَّ لَقِّنِي حُجَّتِي يَوْمَ اَلْقَاكَ وَأَطْلِقْ لِسَانِي لِللَّهُمَّ لَقِّنِي حُجَّتِي يَوْمَ اَلْقَاكَ وَأَطْلِقْ لِسَانِي لِيَحَهَا وَ رَوْحَهَا وَ طِيلَبَهَا

meeting You and open my tongue for Your Praise.

Rinsing the Nose:

يَشُمُّ ريْحَهَا وَ رَوْحَهَا وَ طيبَهَا

O Allāh! Enable me to answer correctly on the Day of O Allāh! Do not make the fragrance of Paradise forbidden for me and let me be one of those who will smell its scent, its refreshment and its perfume.

Washing the Face:

ٱللَّهُمَّ ٱعْطِنِي كِتَابِي بِيَمِيــنِي وَٱلْخُلْدَ فِي ٱلْجِنَانِ ٱللَّهُمَّ بَيِّضْ وَجْهِي يَوْمَ تَسْوَدُّ فيه ٱلْوُجُوهُ وَ لا تُسُوِّدُ وَجْهِي يَوْمَ تَبْيَضُّ ٱلوُجُوهُ

O Allah! Brighten my face on the Day (of Judgement) when the faces will be darkened, and do not darken my face on the Day when the faces will be made bright.

Washing the Right Arm:

بيَساري وَحَاسَبْني حَسَاباً يَسيراً

O Allāh! Place my Book of deeds in my right hand and a permanent stay in paradise on my left, and make my reckoning an easy one.

Washing the Left Arm:

ٱللَّهُمَّ لا تُعْطني كتابي بشمالي وَلا مِنْ وَراءَ ظَهْرِي وَلاَ تَجْعَلُها مَغْلُولَةً إِلَىٰ عُنُقي, وَأَعُوذُ بكَ منْ مُقَطِّعات ٱلنِّيران

O Allāh! Do not place my Book of deeds in my left hand nor behind me, and do not make it hang around my neck. And I seek refuge with You from the blazing Fire!!

Wiping the Head:

ٱللَّهُمَّ غَشِّني برَحْمَتكَ وَ بَرَكَاتكَ وَ عَفْوكَ

O Allāh! Cover me with Your Mercy, Your Blessings and Your Pardon.

Wiping the Feet:

ٱللَّهُمَّ تَبُّتْنِي عَلَىٰ ٱلصِّرَاطِ يَوْمَ تَزِلَّ فِيهِ ٱلْأَقْدَامِ وَٱجْعَلْ سَعْبِي فِي مَا يُرْضيكَ عَنِّي يَا ذَاالْجَلالُ وَٱلْإِكْرَام

O Allah! Keep me firm on the Bridge (to Paradise) on the Day when the feet will slip, and help me in my efforts to perform acts which will please you. O' The Glorious and Mighty.